
Zápis z valné hromady 

Svazku obcí pro vodovody a kanalizace 

Obecní úřad Dlouhá Lhota 

 

ze dne 14. 9. 2023 od 15:00 hod. 

 

 

 

1. Zahájení 

Předsedající starostka Karolína Marečková Laštovková přivítala přítomné zástupce 

obcí. Manažer Svazku (MS) tlumočil omluvy, viz Příloha č. 1 – Prezenční listina. 

Konstatoval, že VH je usnášeníschopná. 

 

2. Volba orgánů valné hromady 

Jako předsedající byla navržena Karolína Marečková Laštovková 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 14 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila předsedajícím Karolínu Marečkovou Laštovkovou 

 

Jako zapisovatel byl navržen Ing. Ivan Fuksa 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 14 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila zapisovatelem Ing. Ivana Fuksu 

 

Na jednání se dostavila starostka Hřebejková (Pečice) 

 

Jako ověřovatel zápisu byl navržen Eva Hřebejková 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 15 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila ověřovatelem zápisu Evu Hřebejkovou 

 

 

  



Jako druhý ověřovatel zápisu byl navržen Marcela Dušková 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 15 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila ověřovatelem zápisu Marcelu Duškovou 

 

Na jednání se dostavil starosta Turek (Bohutín) 

 

3. Schválení programu VH 

Předsedající starostka Marečková konstatovala, že program valné hromady – viz 

Příloha č. 2 – byl všem zaslán v řádném termínu. Dotázala se, zda má k programu 

někdo nějaké připomínky či návrhy na zařazení nového bodu. MS uvedl, že by rád 

doplnil program o bod č. 9 Schválení technických standardů SVAK 

 

VH schválila program VH včetně přidaného bodu č. 9 schválení technických 

standardů SVAK 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

4. Kontrola usnesení z minulé VH ze dne 15. 6. 2023 

Předsedající předala slovo manažerovi svazku, aby přednesl usnesení z minulé VH ze 

dne 15. 6. 2023. Ta byla následovná. 

 

Usnesení č. 1:  VH schválila předsedajícím Mgr. Antonína Kropáče 

Usnesení č. 2:  Volba orgánů valné hromady 

 VH schválila zapisovatelem Ing. Fuksu 

 VH schválila ověřovatelem zápisu Evu Hřebejkovou 

 VH schválila ověřovatelem zápisu Marcelu Duškovou 

Usnesení č. 3:  VH schválila program VH vč. bodu č. 9 Zpráva revizní 

komise z 1. 6. 2023 

Usnesení č. 4:  VH bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z minulé VH 

Usnesení č. 5:  VH schválila účetní závěrku za rok 2022 

Usnesení č. 6:  VH schválila závěrečný účet za rok 2022 včetně zprávy o 

 přezkoumání hospodaření, a to bez výhrad 

Usnesení č. 7:  VH schvaluje rozpočtové opatření č. 1/23 dle přednesené 

 důvodové zprávy 

Usnesení č. 8:  VH bere na vědomí informace z jednání v obcích Lhota u Příbramě, 

 Lešetice, Dlouhá Lhota, Ouběnice a Pečice 

Usnesení č. 9: VH bere na vědomí zprávu revizní komise přednesenou předsedou 

 PhDr. Bártíkem 

 



MS se zeptal, zda má někdo z přítomných k usnesení připomínky. Bez připomínek. 

 

VH bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z minulé VH 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

5. Informace o průběhu investičních akcí 

Předsedající předala slovo MS, aby mohl VH informovat o průběhu investičních akcí. 

Ten konstatoval, že v loňském roce došlo ke schválení rozpočtu, který obsahoval 

všechny prioritní akce dle 1. SčV. 

V tuto chvíli probíhá akce Vodovodní přiváděcí řad SV Háje – Milín. Staveniště bylo 

předáno začátkem prázdnin tohoto roku. Informoval, že se ke stavbě připojila obec 

Háje, která pokládá obecní vodovod, stejně tak společnost CETIN. Zhruba 150 m 

vodovodního přivaděče je hotových. Stavba by měla být dokončena do 12 měsíců od 

podepsání smlouvy. 

Druhou akcí, která se v současné době připravuje je Odstranění havarijního stavu 

odběrného objektu Solenice – jímání a čerpání vody. MS informoval, že v rámci této 

akce bylo důležité vyjednat s PVL snížení hladiny, které bylo potřebné k započetí akce. 

PVL v tuto chvíli potvrdilo, že snížení hladiny dle původní dohody bude možné. Akce 

tedy byla vysoutěžena, v tuto chvíli se čeká na uplynutí lhůty pro podání námitek. 

Poté bude možné podepsat smlouvu s vítěznou společností. Akce je časově omezena 

termíny pro snížení hladiny. Nejnižší snížení hladiny potřebné pro využití gravitačního 

nátoku by mělo proběhnout ve třech ve třech třídenních termínech v měsíci říjnu. 

Další investiční akcí je výstavba ČS Lešetice. Byl vyhotoven projekt, v tuto chvíli se 

čeká na stavební povolení a záměr by měl být zařazen do rozpočtu na rok 2024. 

MS také informoval o výstavbě FVE na ÚV Kozičín, která byla dokončena. Čeká se na 

povolení připojení od ČEZu, po kterém bude FVE uvedena do plného provozu. 

Připomněl, že v loňském roce došlo k řešení havarijního stavu na kanalizaci v obci 

Dubno. Informoval, že 14. 9. proběhl na stavbě kontrolní den. Oprava je ze dvou 

třetin řešena bezvýkopově pomocí zasunutí rukávců. Místostarosta obce Dubno p. 

Šnobl se dotázal na životnost takto opravených trubek. MS sdělil, že dodavatelská 

společnost garantuje životnost 20-30 let. Jeho stanovisko následně potvrdil i Ing. 

Morávek. 

Ing. Vojáček se dotázal, zda se rekonstrukce ČS Solenice díky jednání ohledně 

manipulace s hladinou prodraží. MS informoval, že naopak rekonstrukce teď vyjde o 

něco levněji, neboť součástí rekonstrukce nebude rekonstrukce gravitačního nátoku. 

V souvislosti s výše citovanými projekty MS provedl valnou hromadu schváleným 

rozpočtem, ve kterém po následném schválení rozpočtové změny č. 2 dojde 

k zařazení investiční akce ČS Solenice. 

  



VH bere na vědomí informaci o průběhu investičních akcí 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

6. Rozpočtové opatření č. 2/23 

Předsedající předala slovo MS, který informoval o obsahu rozpočtového opatření  

č. 2/23. MS připomněl obsah rozpočtové změny 1/23, která se schvalovala na minulém 

jednání VH. Dále sdělil, že obsah rozpočtové změny č. 2 tvoří náklady na úhradu FVE 

na ÚV Kozičín, náklady na rekonstrukci ČS Solenice. Na straně příjmů je pak obsahem 

rozpočtové změny prodej pozemku p. Borskému.  

Rozpočtové opatření č. 2/23 tvoří přílohu č. 3 fyzického zápisu. 

Následoval prostor pro dotazy. Bez dotazů. 

 

VH schválila rozpočtové opatření č. 2/23 dle přednesené důvodové zprávy 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

7. Stav čerpání rozpočtu za rok 2023 

Předsedající předala slovo MS. Ten informoval, že v tuto chvíli je stav na účtech SVAK 

následovný – na běžném účtu je 23 747 742,60 Kč, na vkladovém účtu, který se 

prodloužil o další tři měsíce, je k tomuto dni 20 467 316,32 Kč. 

Ing. Vojáček se tázal, zda je nutné mít na běžném účtu 20 mil. a nevložit větší sumu 

na účet vkladový. MS konstatoval, že na vkladový účet nebylo možné vložit větší 

sumu, než která vložena byla. MS také podotkl, že v druhé polovině tohoto roku 

dojde ke spuštění financování dvou velkých akcí (Háje – Milín, ČS Solenice), z tohoto 

důvodu je důležité mít finanční prostředky k dispozici. 

 

VH bere na vědomí zprávu o čerpání rozpočtu za rok 2023 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

8. Prodej části pozemku p. č. 119/1, k. ú. Kozičín o výměře 393 m2 městu Příbram 

Slovo dostal MS, který informoval o žádosti města Příbram o odkup části pozemku p. 

č. 119/1, k. ú. Kozičín. Informoval, že jde o veřejné parkoviště před ÚV Kozičín. Město 

Příbram požádalo o odkup pozemku, neboť v těchto místech chce realizovat projekt na 

zpevnění povrchu a zušlechtění parkovacích stání v místě, které je příbramskou vstupní 

branou do CHKO Brdy. 



Mgr. Konvalinka doplnil, že v tuto chvíli jsou důvodu pro odkup pozemku dva. Jednak 

jde o vybudování parkoviště. Blíží se také investiční akce kanalizace Kozičín. 

MS informoval, že SR tento záměr projednala 31. 8., byl vypracován znalecký posudek 

a geometrický plán. Znalecký posudek byl stanoven na 400 Kč / m2. Celková cena tak 

tedy činila 157 200 Kč bez DPH. 

Ing. Kaiser se dotázal, zda Svazek obcí bude vyvěšovat záměr prodeje. Vyvěšení záměru 

prodeje bude samozřejmě na webových stránkách uveřejněno. 

Ing. Vojáček konstatoval, že by bylo dobré do záměru specifikovat, za jakým účelem 

vznikl záměr pozemek prodat právě městu Příbram. 

Mgr. Konvalinka, jakožto starosta města Příbram, oznámil střet zájmu. 

 

VH schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 119/1, k. ú. Kozičín o výměře 393 m2 

městu Příbram za účelem rekultivace veřejného prostranství a vybudování 

parkoviště 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

9. Technické standardy SVAK pro vodohospodářský majetek 

MS předal slovo Ing. Morávkovi a požádal ho, zda by členy VH krátce s aktualizovanými 

technickými standardy seznámil. 

Ten uvedl, že aktualizace se týká změn normativů a technologií, jinak jsou obsahově 

stejné jako ty předchozí. 

P. Boštík se ptal, jak by bylo řešeno, kdyby některé z obcí při investiční akci do VaK 

projekt nerealizovala přesně podle technických standardů SVAK. Ing. Morávek 

odpověděl, že opodstatněná výjimka je možná. 

 

VH schvaluje technické standardy SVAK pro vodohospodářský majetek 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Jednání opustil Mgr. Konvalinka (Příbram) 

 

10. Výroční zpráva 1. SčV 

MS předal slovo Ing. Morávkovi, generálnímu řediteli 1. SčV a požádal ho o prezentaci 

výstupů z výroční zprávy. 

Ing. Morávek konstatoval, že podstatné informace pro Svazek by mohla být například 

změna ve složení dozorčí rady, dále VH provedl výroční zprávou. 

 

  



VH bere na vědomí výroční zprávu 1.SčV 

Hlasování: 

Pro: 16 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

11. Diskuse a různé 

Informace o stavu prodané a předané vody 

MS informoval, že za dobu své působnosti monitoruje objemy prodané a předané 

vody. VH průběh odběrů představil na grafech. 

 

MS také informoval, že od 1.SčV obdržely všechny obce tabulku pro výpočet nájmu, 

MS při této příležitosti odeslal obcím tabulky s plánem nájmů pro rok 2023, které jim 

v této záležitosti bude nápomocny. 

 

Starosta Dubence, Ing. Sirotek, v rámci diskuse vznesl svou nespokojenost 

s dodržováním smlouvy ze strany rybářského svazu. Informoval, že leč na základě jeho 

žádosti obdržel rybářský svaz od SVAK vytýkací dopis s žádostí o nápravu, k nápravám 

týkajících se parkování u VD Drásov, nedošlo. Dále konstatoval, že mu někdo krade 

v obecním lese. 

 

 

Určení termínu příští VH: 14. 12. 2023 v Restauraci u Tří Statkářů v Příbrami ve 13:00 

 

 

V 16:35 hod. předsedající poděkovala všem za účast a ukončila VH. 

 

 

 ............................................   .......................................................  

Zapsal: Ing. Ivan Fuksa Předsedající: Karolína Marečková  

Laštovková 

 

 

 

 ............................................   .......................................................  

Eva Hřebejková Marcela Dušková 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Program VH 

3. Rozpočtové opatření č. 2/23 


